
 
 
 
 
ASSUMPTE: AJUT PSICOLÒGIC 
 
 
El motiu del present és per que ens hem assabentat de manera extraoficial que es vol prescindir o eliminar el 
servei psicològic d’un facultatiu/va que venia prestant la Direcció General de Policia als seus funcionaris. 
 
 
Voldríem que ens motivés o clarifiqués el perquè d’aquesta decisió que no entenem, ni en principi, a falta 
d’una bona motivació, tampoc compartim. 
 
 
El fem sabedor que, traspassant els expedients dels companys/es que acudeixen a aquest servei a la seguretat 
social, l’únic que s’aconseguirà serà retardar la seva prompta recuperació, ja que els serveis de la Seguretat 
Social son molt més lents 
 
 
Fins ara, els companys/es que utilitzaven aquest servei, se’ls citava per fer un seguiment acurat del seu cas, 
amb certa freqüència, un cop es traspassi aquest servei a la seguretat social, tindrem sort si se’ls cita una 
vegada cada trimestre 
 
 
Resto a la seva disposició per a qualsevol aclariment o dubte 
 
 
 
Josep Ramon Sanahuja 
Delegat del CAT-ME 
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